

SHOP CLOTHS - NON-DYED SHOP CLOTHS, 13"X13", 12/PACK

Washable, Reusable, Absorbent-Great!!

Made in the U.S. and non-dyed; prewashed, with fully stitched edges. What makes them so much better than anything else we've found is the blend of cotton and acrylic fibers. This blend keeps the absorbency so necessary for efficient cleanup, yet lets them stand up to hard use and frequent washings better than "cotton only" cloths.



Attributes

- Name: NON-DYED SHOP CLOTHS, 13"X13", 12/PACK
- Manufacturer: BROWNELLS
- Product no.: 084086001
- Mfr. No.: NONE
- Quantity: 12
- Delivery weight: 0.386kg
- Shipping height: 79mm
- Shipping width: 191mm
- Shipping length: 244mm
- UPC: 050806025950

Item details

Made in USA

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für SHOP CLOTHS BROWNELLS NONDYED 13"X13" SHOP CLOTHS 12/PACK
- English: Safety Instruction Guide for SHOP CLOTHS NONDYED SHOP CLOTHS

Sicherheitshinweise für SHOP CLOTHS BROWNELLS NONDYED 13"X13" SHOP CLOTHS 12/PACK

Einleitung

Vielen Dank, dass Sie sich für die SHOP CLOTHS BROWNELLS NONDYED entschieden haben. Diese Reinigungstücher sind in den USA hergestellt und bieten eine hervorragende Mischung aus Baumwoll und Acrylfasern, die sowohl saugfähig als auch strapazierfähig sind. Bitte lesen Sie die folgenden Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um eine sichere Verwendung zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass die Tücher für die vorgesehenen Anwendungen geeignet sind.
- Verwenden Sie die Tücher nicht für den Kontakt mit Lebensmitteln oder in der Nähe von Lebensmitteln.
- Halten Sie die Tücher außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern und Haustieren.
- Überprüfen Sie die Tücher vor der Verwendung auf Beschädigungen oder Verschmutzungen.
- Lagern Sie die Tücher an einem trockenen, sauberen Ort, um ihre Qualität zu erhalten.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen bei der Verwendung

- Verwenden Sie die Tücher nur für die empfohlenen Anwendungen, wie z. B. zum Reinigen von Oberflächen.
- Vermeiden Sie den Kontakt mit scharfen oder spitzen Gegenständen, die die Tücher beschädigen könnten.
- Waschen Sie die Tücher regelmäßig, um Hygiene zu gewährleisten. Befolgen Sie die Pflegehinweise auf dem Etikett.
- Verwenden Sie keine aggressiven Chemikalien oder Bleichmittel, die die Fasern der Tücher schädigen könnten.
- Bei der Verwendung von Reinigungsmitteln stellen Sie sicher, dass diese für die Oberflächen geeignet sind, die Sie reinigen.

Anweisungen zur Installation und Verwendung

1. Vorbereitung:

- Nehmen Sie ein Reinigungstuch aus der Verpackung.
- Überprüfen Sie das Tuch auf Beschädigungen oder Verunreinigungen.

2. Verwendung:

- Falten Sie das Tuch nach Bedarf, um eine größere Fläche für die Reinigung zu schaffen.
- Verwenden Sie das Tuch, um die gewünschte Oberfläche zu reinigen. Bei Bedarf können Sie ein geeignetes Reinigungsmittel verwenden.

3. Nach der Verwendung:

- Waschen Sie das Tuch gemäß den Pflegehinweisen.
- Lagern Sie das Tuch an einem trockenen Ort, bis es wieder benötigt wird.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie die Tücher gemäß den örtlichen Vorschriften für Textilabfälle.
- Wenn die Tücher stark verschmutzt oder beschädigt sind, sollten sie in den Restmüll gegeben werden.
- Vermeiden Sie es, die Tücher in den Recyclingbehälter zu werfen, es sei denn, dies ist ausdrücklich erlaubt.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Anliegen zu diesem Produkt können Sie sich an den Hersteller oder den Händler wenden. Bitte beachten Sie, dass alle Produkte einen EU-basierten Kontakt für Sicherheitsanfragen haben sollten.

Schlussfolgerung

Die SHOP CLOTHS BROWNELLS NONDYED bieten eine sichere und effektive Möglichkeit, verschiedene Oberflächen zu reinigen. Indem Sie die oben genannten Sicherheitsrichtlinien und Anweisungen befolgen, tragen Sie zu Ihrer eigenen Sicherheit und zur Langlebigkeit der Tücher bei. Bleiben Sie sicher und viel Spaß beim Reinigen!

Safety Instruction Guide for SHOP CLOTHS

NONDYED SHOP CLOTHS

Introduction

Thank you for choosing the SHOP CLOTHS NONDYED SHOP CLOTHS. These cloths are designed for efficient cleaning and durability. This guide provides essential safety instructions to ensure safe use and maintenance of the product in compliance with the EU General Product Safety Regulation (GPSR).

General Safety Guidelines

- Always inspect the cloths before use. Do not use if they are damaged or frayed.
- Ensure that the cloths are used in accordance with their intended purpose.
- Keep the cloths out of reach of young children and pets to avoid accidental ingestion or misuse.
- Do not use the cloths for any purpose other than cleaning or wiping surfaces.
- Avoid using the cloths with harsh chemicals or solvents that may damage the fibers.

Specific Safety Precautions for Use

- When using the cloths for cleaning, ensure that the surface is stable and secure to prevent accidents.
- Do not use the cloths on hot surfaces or near open flames.
- If the cloths become saturated with liquid, handle them with care to avoid slipping or spilling.
- Wash the cloths regularly to maintain hygiene and effectiveness. Follow the washing instructions provided below.

Instructions for Installation and Usage

• Preparation for Use:

- Before first use, wash the cloths in warm water to remove any manufacturing residues.
- Allow the cloths to dry completely before storage.

• Using the Cloths:

- For general cleaning, dampen the cloth with water or a suitable cleaning solution.
- Wipe the surface gently to avoid scratching or damaging it.
- For tough stains, allow the cloth to sit on the stain for a few minutes before wiping.

• Washing Instructions:

- Machine wash in warm water with similar colors.
- Do not use bleach or fabric softeners as they may affect the cloth's absorbency.
- Tumble dry on low heat or hang to dry.

• Storage:

- Store the cloths in a clean, dry place.
- Avoid exposure to direct sunlight for extended periods, as this may degrade the fibers.

Disposal Instructions

- Dispose of the cloths responsibly when they are worn out or no longer usable.
- Do not dispose of cloths in the recycling bin if they are contaminated with hazardous materials.
- Check local regulations for proper disposal methods of textile waste.

Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or concerns, please refer to the product packaging or manufacturer's website for contact details. It is important to stay informed about any product recalls or safety updates.

Conclusion

By following these safety instructions, you can ensure the safe and effective use of the SHOP CLOTHS NONDYED SHOP CLOTHS. Always prioritize safety and hygiene to maintain a clean and healthy environment. Thank you for your attention to these guidelines.